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BRMG-KSiT-IX.0012.3.2013 
 
 

PROTOKÓŁ Nr 31-03/2013 
 

Z posiedzenia Komisji Sportu i Turystyki Rady Miasta Gdańska, które 
odbyło się dniu 27 marca 2013 roku, rozpoczęte o godz.15.30, w sali nr 
003- Nowy Ratusz przy ul. Wały Jagiellońskie 1 w Gdańsku. 
 
Obecni: według załączonych list obecności, które stanowią załącznik nr 1, 
załącznik nr 2 do protokołu. 
 
Na stan siedmiu (7) członków Komisji, w posiedzeniu uczestniczyło sześciu 
(6), czyli było quorum do podejmowania prawomocnych decyzji. 
 
Posiedzeniu przewodniczył Radny Mirosław Zdanowicz – 
Przewodniczący Komisji Sportu i Turystyki Rady Miasta Gdańska. 
 
Po stwierdzeniu quorum, otworzył 31 posiedzenie, powitał zebranych i 
poinformował, Ŝe porządek obrad został wysłany do radnych drogą elektroniczną w 
terminie regulaminowym, porządek stanowi załącznik nr 3 do protokołu. 
 
Przewodniczący Komisji – Mirosław Zdanowicz zaproponował wprowadzenie do 
porządku obrad autopoprawkę:  
 

Autopoprawka Prezydenta Miasta Gdańska do projektu Uchwały 
zmieniającej Uchwałę w sprawie przyjęcia Wieloletniej Prognozy Finansowej 
Gminy Miasta Gdańska na lata 2013-2040 (DRUK NR 832) 
 
 
Głosowanie: 
Komisja – przyjęto i przegłosowano  jednogłośnie –  4 głosami za. 
 
 
W dalszym ciągu posiedzenia przewodniczący poddał pod głosowanie  
przedstawiony poniŜej porządek posiedzenia wraz z zaproponowanymi zmianami: 
 

1. Zaopiniowanie projektu uchwały Rady Miasta Gdańska w sprawie 
wykazu kąpielisk na polskich obszarach morskich przyległych do 
granic Gminy Miasta Gdańska w roku 2013. – druk nr 829.  

        Referują: Przedstawiciele Prezydenta Miasta Gdańska 
 

2. Zaopiniowanie projektu uchwały Rady Miasta Gdańska w sprawie 
zmiany nazwy miejskiej jednostki budŜetowej z: Park Kulturowy 
Fortyfikacji Miejskich „Twierdza Gdańsk” na Centrum Hewelianum 
oraz nadania nowego statutu. – druk nr 830.  

        Referują: Przedstawiciele Prezydenta Miasta Gdańska 
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3. Zaopiniowanie projektu uchwały Rady Miasta Gdańska zmieniającej 
uchwałę w sprawie przyjęcia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 
Miasta Gdańska na lata 2013-2040-druk nr 832+Autopoprawka.       
 Referują: Przedstawiciele Prezydenta Miasta Gdańska 

 
4. Zaopiniowanie projektu uchwały Rady Miasta Gdańska o zmianie 

uchwały w sprawie uchwalenia budŜetu Miasta Gdańska na 2013 rok – 
druk nr 833.  
Referują: Przedstawiciele Prezydenta Miasta Gdańska 

 
5. Sytuacja w klubie ŜuŜlowym GKS WybrzeŜe- spotkanie z nowym 

Zarządem,  plany na rok 2013. 
  

6. Spotkanie z przedstawicielami KS Olivia. 
-  Sprawa boiska w Oliwie 
-  4 edycja Turnieju Euronadzieje. 

 
7. Sprawy wniesione, wolne wnioski, korespondencja. 

 
 

Głosowanie: 
Komisja - porządek przyjęto i przegłosowano jednogłośnie – 4 głosami za. 

 
PUNKT  - 1 

 
Zaopiniowanie projektu uchwały Rady Miasta Gdańska w sprawie wykazu 
kąpielisk na polskich obszarach morskich przyległych do granic Gminy Miasta 
Gdańska w roku 2013. – druk nr 829. sprawa: BRMB – S.0006.63.2013.WK 
(Oryginał projektu uchwały w protokole z sesji Rady Miasta Gdańska z marca 2013 
roku.) 
 
Pani Danuta Zdziuch – Kierownik Referatu Gospodarki Wodnej i Geologii, 
Wydział Środowiska Urzędu Miejskiego w Gdańsku  – zreferowała  przedmiotowy 
projekt uchwały – druk nr 829.  
 
Radny Mirosław Zdanowicz – Przewodniczący Komisji Sportu i Turystyki 
podziękował za przedstawienie informacji. PoniewaŜ nie było głosów w dyskusji, 
Komisja przystąpiła do głosowania. 
 
 

USTALENIA:                  OPINIA  KOMISJI 
 
Radny Mirosław Zdanowicz – Przewodniczący Komisji Sportu i Turystyki 
poddał pod głosowanie przyjęcie i pozytywne zaopiniowanie projektu uchwały 
Rady Miasta Gdańska w sprawie wykazu kąpielisk na polskich obszarach 
morskich przyległych do granic Gminy Miasta Gdańska w roku 2013. – druk nr 
829.  
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Głosowanie: 
 
Komisja – jednogłośnie 5 głosami za,  - pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy 
projekt uchwały, zawarty w druku nr 829  i wnioskuje o przyjęcie projektu bez 
poprawek (Opinia nr 31-03/75-5/2013). 
 

PUNKT  - 2 
 

Zaopiniowanie projektu uchwały Rady Miasta Gdańska w sprawie zmiany 
nazwy miejskiej jednostki budŜetowej z: Park Kulturowy Fortyfikacji Miejskich 
„Twierdza Gdańsk” na Centrum Hewelianum oraz nadania nowego statutu. – 
druk nr 830. sprawa: BRMB – S.0006.64.2013.WK (Oryginał projektu uchwały w 
protokole z sesji Rady Miasta Gdańska z marca 2013 roku.) 
 
Pani Monika Lisowska – Kierownik Działu Rozwoju i Organizacji Wystaw, 
Centrum Hewelianum  – zreferowała  przedmiotowy projekt uchwały – druk nr 830.  
 
Radny Mirosław Zdanowicz – Przewodniczący Komisji Sportu i Turystyki 
podziękował za przedstawienie informacji. PoniewaŜ nie było głosów w dyskusji, 
Komisja przystąpiła do głosowania. 
 
 

USTALENIA:                  OPINIA  KOMISJI 
 
Radny Mirosław Zdanowicz – Przewodniczący Komisji Sportu i Turystyki 
poddał pod głosowanie przyjęcie i pozytywne zaopiniowanie projektu uchwały 
Rady Miasta Gdańska w sprawie zmiany nazwy miejskiej jednostki budŜetowej 
z: Park Kulturowy Fortyfikacji Miejskich „Twierdza Gdańsk” na Centrum 
Hewelianum oraz nadania nowego statutu. – druk nr 830.  
 
Głosowanie: 
 
Komisja – jednogłośnie 5 głosami za,  - pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy 
projekt uchwały, zawarty w druku nr 830  i wnioskuje o przyjęcie projektu bez 
poprawek (Opinia nr 31-03/76-6/2013). 
 

PUNKT  - 3 
 

Zaopiniowanie projektu uchwały Rady Miasta Gdańska zmieniającej uchwałę 
w sprawie przyjęcia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Miasta Gdańska na 
lata 2013-2040-druk nr 832+Autopoprawka.BRMB– S.0006.66.2013.WK (Oryginał 
projektu uchwały w protokole z sesji Rady Miasta Gdańska z marca 2013 roku.) 
 
Pani Jolanta Ostaszewska – Dyrektor Wydziału Finansowego Urzędu Miejskiego 
w Gdańsku  – zreferowała  przedmiotowy projekt uchwały – druk nr 832 + 
Autopoprawka.  
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Radny Mirosław Zdanowicz – Przewodniczący Komisji Sportu i Turystyki 
podziękował za przedstawienie informacji. PoniewaŜ nie było głosów w dyskusji, 
Komisja przystąpiła do głosowania. 
 
 

USTALENIA:                  OPINIA  KOMISJI 
 
Radny Mirosław Zdanowicz – Przewodniczący Komisji Sportu i Turystyki 
poddał pod głosowanie przyjęcie i pozytywne zaopiniowanie projektu uchwały 
Rady Miasta Gdańska zmieniającej uchwałę w sprawie przyjęcia Wieloletniej 
Prognozy Finansowej Gminy Miasta Gdańska na lata 2013-2040-druk nr 
832+Autopoprawka.  
 
Głosowanie: 
 
Komisja –  4 głosami za, przy 0 głosach przeciwnych i 1 głosie wstrzymującym się - 
pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały, zawarty w druku nr 832 
+ Autopoprawka  i wnioskuje o przyjęcie projektu bez poprawek (Opinia nr 31-
03/77-7/2013). 
 

PUNKT  - 4 
 

Zaopiniowanie projektu uchwały Rady Miasta Gdańska o zmianie uchwały w 
sprawie uchwalenia budŜetu Miasta Gdańska na 2013 rok – druk nr 833.  
BRMB– S.0006.67.2013.WK (Oryginał projektu uchwały w protokole z sesji Rady 
Miasta Gdańska z marca 2013 roku.) 
 
Pani Jolanta Ostaszewska – Dyrektor Wydziału Finansowego Urzędu Miejskiego 
w Gdańsku  – zreferowała  przedmiotowy projekt uchwały – druk nr 833. 
 
Radny Mirosław Zdanowicz – Przewodniczący Komisji Sportu i Turystyki 
podziękował za przedstawienie informacji. PoniewaŜ nie było głosów w dyskusji, 
Komisja przystąpiła do głosowania. 
 
 

USTALENIA:                  OPINIA  KOMISJI 
 
Radny Mirosław Zdanowicz – Przewodniczący Komisji Sportu i Turystyki 
poddał pod głosowanie przyjęcie i pozytywne zaopiniowanie projektu uchwały 
Rady Miasta Gdańska o zmianie uchwały w sprawie uchwalenia budŜetu Miasta 
Gdańska na 2013 rok – druk nr 833.  
 
Głosowanie: 
 
Komisja –  4 głosami za, przy 1 głosie przeciwnym i 0 głosów wstrzymujących się - 
pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały, zawarty w druku nr 833 i 
wnioskuje o przyjęcie projektu bez poprawek (Opinia nr 31-03/78-8/2013). 
 



 

5 
 

PUNKT  - 5 
 
Sytuacja w klubie ŜuŜlowym GKS WybrzeŜe- spotkanie z nowym Zarządem,   
plany na rok 2013. 
 
Radny Mirosław Zdanowicz – Przewodniczący Komisji Sportu i Turystyki 
Proszę państwa, zaprosiliśmy tutaj przedstawicieli, całe szefostwo GKS WybrzeŜe. 
Proszę o przedstawienie pozostałych kolegów. 
 
Pan Robert Terlecki – Prezes Zarządu GKS WybrzeŜe Gdańsk 
Nazywam się Robert Terlecki jestem Prezesem GKS WybrzeŜe Gdańsk, Tadeusz 
Zdunek który jest Prezesem Stowarzyszenia GKś WybrzeŜe, Mariusz Kędzielski 
Dyrektor ds. Marketingu, Oskar Szmidt Dyrektor ds. Sportowo-Organizacyjnych. 
 
Chcieliśmy państwu przedstawić sytuacje prawną, Stowarzyszenie Spółka Akcyjna. 
Stowarzyszenie trwa od 2006 roku. W związku z tym, Ŝe w Ekstraklasie musi być 
Spółka Akcyjna, to Stowarzyszenie utworzyło Spółkę Akcyjną w którym jest 100% 
właścicielem. Bardzo dziękujemy za moŜliwość zakredytowania dzisiejszej sytuacji 
klubu jaka jest. Mieliśmy bardzo mało czasu na to Ŝeby się przygotować, poniewaŜ 
sezon transferowy, koniec sezonu to juŜ właściwie listopad, ja objąłem ster w 
klubie od 6 grudnia. Udało nam się na dzień dzisiejszy uzyskać licencję. To było 
bardzo waŜne. Wstępnie zamknąć budŜet jeszcze oczywiście nie jest to dokończone 
ale juŜ idzie wszystko w dobra stronę. Natomiast podjęliśmy od grudnia wiele 
zmian, które mieliśmy w klubie poczynając od struktury organizacyjnej. Przy 
zachowaniu środków przeznaczonych na wynagrodzenia i na tym samym poziomie 
co w zeszłym roku. Czyli pula wynagrodzeń się nie zmieniła wysokość, natomiast 
zwiększyła się ilość pracowników. Wynika to z tego, Ŝe klub równieŜ w tym roku 
będzie odejmował trochę inne działanie jak do tej pory. Nie chodziło nam tylko o 
działania sportowe ale równieŜ o zaprezentowanie klubu wobec duŜej konkurencji 
sportowej jaką mamy w Trójmieście, w województwie pomorskim, na arenie 
ogólnopolskim, Ŝeby nasz klub czym innym równieŜ przyciągał i sponsorów jak 
równieŜ kibiców, bo o tych kibiców teŜ jest walka. Jak państwo widzicie została 
całkowicie zmieniona struktura na dział organizacyjny i na dział marketingu. 
Wynikało to z sytuacji analizując co się działo do tej pory. Często sponsorzy nie do 
końca wiedzieli z kim się kontaktować jak załatwiać pewne sprawy. W związku z 
tym zastosowaliśmy pewne działania które dzisiaj są dosyć czytelne. Bardzo łatwo 
nam się rozmawia ze sponsorami ale równieŜ wprowadziliśmy kilka nowych rzeczy 
które moŜe nie mają związku ze sportem ŜuŜlowym ale mają na celu pozyskiwanie 
nowych widzów, dotyczy to równieŜ współpracy ogólno wojewódzkiej. Chciałbym 
jeszcze pokazać sprawy związane ze składem. Staraliśmy się w grudniu kiedy nas 
czas gonił pozyskać takich zawodników którzy gwarantują dzisiaj nam awans do 
Ekstraligi. Wynika to z tego, Ŝe w tym sezonie spada z Ekstraligi trzy zespoły a 
wchodzi tylko jeden. W przyszłym roku awans do Ekstraligi będzie jeszcze 
trudniejszy ze wzglądu na to, Ŝe te trzy zespoły które spadną będą naprawdę na 
wysokim poziomie. Dzisiaj mamy tą sytuację, Ŝe jest nam duŜo łatwiej osiągnąć ten 
cel. Skład który dzisiaj mamy jest dość mocny. Mam tylko zmartwienie jako prezes 
tego klubu Ŝebym był w stanie pokrywać wydatki tych zawodników. Myślę, Ŝe środki 
będą łatwiej pozyskiwane bo, mamy sponsorów którzy deklarują konkretne 
pieniądze ale teŜ mówią, Ŝe to wsparcie będzie jeszcze mocniejsze. 
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Prezentacja - Mariusz Kędzielski - Dyrektor ds. Marketingu, GKS WybrzeŜe 
Gdańsk 
 
 

GKS WYBRZEśE GDAŃSK
Sezon 2013

Gdańsk, 27.03.2013
 

 

Kadra klubu na sezon 2013

Zawodnik foto Narodowość Największe 
osiągnięcia

Thomas H. 
Jonasson

ur. 27.11.1988

Szwecja Medalista Indywidualnych Mistrzostw 
Szwecji w kategorii juniorów i 
seniorów, uczestnik turniejów z cyklu 
Grand Prix Indywidualnych Mistrzostw 
Świata.

Robert 
Miśkowiak

ur. 21.11.1983

Polska Indywidualny Mistrz Świata Juniorów 
2004

Dawid 
Stachyra

ur. 15.08.1985

Polska Wielokrotny medalista Mistrzostw 
Polski

Renat
Gafurov

ur. 8.10.1982

Rosja Indywidualny Mistrz Rosji 2006, 
Indywidualny Mistrz Europy 2009

Artur
Mroczka

ur. 2.11.1989

Polska DruŜynowy Mistrz Świata Juniorów, 
Indywidualny Mistrz Europy Juniorów

Krystian 
Pieszczek

ur. 23.09.1995

Polska Wielka nadzieja polskiego ŜuŜla. 18-
letni brązowy medalista Mistrzostw 
Polski w kategorii juniorów, zdobywca 
Brązowego Kasku w debiutanckim 
sezonie.

Marcel 
Szymko

ur. 23.02.1992

Polska Utalentowany wychowanek GKS 
WybrzeŜe Gdańsk
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STRUKTURA ORGANIZACYJNA

 
 
 
 
 
 
 

PODJĘTE DZIAŁANIA

ORGANIZACYJNE:

• Budowa składu z aspiracjami na awans do ekstraligi;

• Nowa struktura organizacyjna klubu – nowe funkcje przy zachowaniu kosztów  płac z 2012 r;

• Bandy LED na murawie obiektu – pierwszy klub ŜuŜlowy w Polsce z taką instalacją;

• Wprowadzenie internetowej sprzedaŜy biletów i karnetów;

• Wprowadzenie systemu skanerów biletowych przy wejściach;

• Bilety w cenach 20zł i 12 zł oraz program 3 zł;

• Bilety ulgowe dla kobiet, uczniów, studentów, emerytów i rencistów;

• Karnety z  bonifikatą.
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PODJĘTE DZIAŁANIA
MARKETINGOWE:

• Rozpoczęcie współpracy z Pomorską Regionalną Organizacją Turystyczną (promocja na terenie 

Szwecji i Obwodu Kaliningradzkiego;

• Nawiązanie współpracy z gminami województwa pomorskiego;

• Organizacja turnieju rowerowego Pomerania 1,5 km Bike Cup dla młodzieŜy gimnazjalnej z całego 

województwa pomorskiego;

• Wprowadzenie programu „Ambasador GKS WybrzeŜe” skierowanego do młodzieŜy gimnazjalnej i 

licealnej;

• Pozyskiwanie Agentów WybrzeŜa 

• Nowatorskie metody pozyskiwania sponsorów – np. licytacja miejsc na kevlarach – duŜe 

zainteresowanie mediów

 
 
 
 
 
 

STRUKTURA KLUBU
SPORTOWE

• Awans druŜyny do Enea Ekstraligi;

• Utrzymanie wysokiego poziomu rozwoju zawodników młodzieŜowych – Krystian Pieszczek, Dominik 

Kossakowski;

• Zwiększenie zakresu szkolenia młodzieŜy poprzez próbę zwiększenia zainteresowania dzieci sportem 

ŜuŜlowym;

ORGANIZACYJNO - MARKETINGOWE

• Uzyskanie frekwencji podczas spotkań ligowych na poziomie 5,5 tysiąca widzów;

• Przywrócenie klubowi GKS WybrzeŜe zasięgu wojewódzkiego – ponowne ściągnięcie na mecze mieszkańców 

gmin;

• Poszerzenie bazy sponsorów o lokalnych przedsiębiorców – poszerzenie systemu wzajemnego Partnerstwa;

• Organizacja interesujących imprez towarzyszących zawodom;

PLANY NA ROK 2013
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STRUKTURA KLUBU

`

• Współpraca z gminami  (idea zakłada m.in. promowanie gmin na nośnikach LED na 

stadionie, sprzedaŜ pakietów biletowych gminom na preferencyjnych warunkach, 

organizację rozbudowanego turnieju rowerowego dla kibiców);

• Zaproszenia na mecze dla wójtów i mieszkańców;

• Zainteresowanie dzieci z obszarów gminnych sportem ŜuŜlowym;

• Programy promocji ŜuŜla poza obszarem Gdańska.

GDAŃSKI OBSZAR 
METROPOLITALNY

 
 
 
 
 
 

STRUKTURA KLUBU

`

• Współpraca z Pomorską Regionalną Organizacją Turystyczną – obecność we wszelkich 

internetowych publikacjach, obecność na infomatach, obecność w rosyjskojęzycznych 

dodatkach Gazety Wyborczej;

• Wielojęzyczne wkładki do Programów Zawodów;

• Obecność na Gdańskich Targach Turystycznych – 12.04.2013 – 14.04.2013;

• Zapraszanie turystów na mecze w formie dwujęzycznych ulotek kolportowanych przed 

meczami w Centrach Handlowych.

PROMOCJA ZAGRANICZNA
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Pan Oskar Szmidt - Dyrektor ds. Sportowo-Organizacyjnych, GKS WybrzeŜe 
Gdańsk 
Dzień dobry państwu. Nazywam się Oskar Szmid, chciałem powiedzieć króciutko o 
tych rzeczach przyziemnych, które na co dzień kibice dotykają i oglądają. Pierwsza 
najwaŜniejsza rzecz to jest plan sportowy. Plan sportowy jest tylko jeden. My 
musimy w tym sezonie awansować i tutaj nie ma dwóch zdań. Mariusz wspomniał o 
cenach biletów ja powiem troszkę więcej o systemie i dystrybucji. Co jest nowinką 
w ŜuŜlu gdańskim to bilety są w tej chwili bardziej dostępne, poniewaŜ moŜna je 
zakupić równieŜ przez Internet, kaŜdy moŜe w domu wydrukować. Takie bilety 
przyjmujemy na stadion unikając tym samym oczekiwania w długich kolejkach. 
Specyfika sportu sprawiała, Ŝe ludzie przychodzili na dosłownie kilka minut przed 
rozpoczęciem. Poza tym chcemy rozładować te napięcie i te kolejki ogromne przed 
stadionem. JuŜ w tej chwili są działania mając na celu drobną przebudowę 
struktury stadionowej. Dzięki temu troszeczkę przestrzeni zyskaliśmy przed 
wejściami na stadion, uzyskaliśmy dwie dodatkowe bramki wejściowe na główną 
trybunę na koronę stadionu gdzie 80% ludzi tak naprawdę musi się w krótkim czasie 
znaleźć. W przyszłym roku tak jak zapewnienie mamy będzie ten monitoring. 
Podjęliśmy równieŜ działania w kierunku poprzez zmianę troszeczkę wizerunku 
firmy ochraniarskiej. Słówko jeszcze na temat sportu. Skład który zbudowaliśmy ma 
nam pozwolić na zachowanie przynajmniej przez zawodników w przyszłym sezonie 
którzy zapewnią nam poziom Ekstraligowy i będziemy mogli budować na nich 
pozostałą część składu. Wprowadzamy równieŜ program szkolenia młodzieŜy. 
Chcemy troszeczkę więcej Ŝeby się działo, gdzie dzieciaki duŜo serca wkładają w 
realizację. Dostaliśmy wsparcie od firmy Lotos. Na szczęście jest taka wola Ŝeby ta 
młodzieŜ miała naprawdę sensowne warunki do uprawiania tego sportu. Nasze 
załoŜenie jest takie, Ŝe taki wizerunek funkcjonuje w środowisku chcemy pokazać, 
Ŝe kaŜdy moŜe przyjść spróbować pierwszych kroków na motorze, aby mogli 
zobaczyć czy rzeczywiście czy mają predyspozycję, czy rokuję dobre nadzieję. Co 
jeszcze odnośnie ze spraw organizacyjnych. Chcielibyśmy Ŝeby ludzie nie 
przychodzili tylko na mecz tak jak do tej pory było ale Ŝeby chcieli nas odwiedzać 
troszeczkę częściej i na dłuŜej. Planujemy róŜne kulturalne jak chociaŜby czy 
koncerty przedmeczowe, czy podjęliśmy juŜ wstępne rozmowy z Teatrem Miniatura 
o przedstawianie teatrzyków tak aby ludzie całymi rodzinami przychodzili na ten 
ŜuŜel i spędzali długie godziny na naszym stadionie. Myślę, Ŝe to pokrótce 
przedstawiłem.  
 
Radny Mirosław Zdanowicz – Przewodniczący Komisji Sportu i Turystyki 
Czy Komisja ma pytania? chciałem zapytać jaki planujecie w ogóle budŜet, jaki 
waszym zdaniem powinien być i na ile wam się udało na dzisiaj w ilu procentach, 
ile Ŝeby w ta liga spokojnie mogła funkcjonować. 
 
Pan Robert Terlecki – Prezes Zarządu GKS WybrzeŜe Gdańsk 
To jest 4,5 miliona złotych. Oczywiście nie liczę teŜ pewne zobowiązania, które 
były zaległe ale łącznie na ten cel jest 4,5 miliona złotych. Do tej pory 
wydatkowaliśmy juŜ 1.580.000 złotych. Jesteśmy w tej chwili przed podpisaniem z 
dyrektorem Paszkowskim umowy dotyczącej promocji Miasta Gdańska. Jutro mamy 
spotkanie i prezentację ze sponsorem i duŜej spółki ogólnopolskiej. To jest dla 
mnie bardzo istotne, Ŝe oni chcą się z nami związać na okres trzech lat. W tym 
roku dają nam jakąś tam kwotę pieniędzy, a w przyszłym roku jest to 100% więcej. 
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Temat biletów. My nie wiemy czy sprzedamy tych biletów za kwotę 500 tysięcy jak 
w zeszłym roku, czy za 700 tysięcy złotych. To jest pewny taki rezonans. 
Prowadzimy rozmowy z bardzo duŜą firmą międzynarodową na temat sponsoringu 
Mistrzostw Europy. To jest zupełnie nowa impreza. To jest konkurencja dla Grand 
Prix Mistrzostw Świata na ŜuŜlu. Pan Prezydent Adamowicz nam powiedział 
wyraźnie, Ŝe miasto jako miasto Gdańsk nie ma na tą imprezę środków, natomiast 
my i tak prowadząc rozmowy z promotorem tej imprezy chcemy zgromadzić te 
środki. JeŜeli nam się uda pozyskać sponsora na poziomie 300-350 tysięcy złotych 
to my tą imprezę w tym roku przeprowadzimy. Liczymy, Ŝe moŜemy teŜ na tym 
zarobić. Chcemy w perspektywie Ŝeby wykorzystać PGE Arenę. Mówimy o tym Ŝeby 
tą imprezę zorganizować w przyszłym roku jeśli by się udało na PGE Arenie. Jutro 
jest u nas komisarz który zweryfikuje całość i to jest ta licencja oficjalnie która 
zostaje wydana. Jesteśmy równieŜ Ŝeby ocenić czy ten obiekt jest w stanie 
zmieścić tor ŜuŜlowy. JeŜeli tak to teŜ będziemy tutaj bardzo mocno działać w 
kierunku pozyskania tego sponsora na ta imprezę na ten rok, równieŜ w 
perspektywie dwóch, trzech lat. Co jest bardzo waŜne, ta firma pozyskała patrona  
medialnego jakim jest Juro Sport Live w sobotę o 19.00 godzinie 27 lipca ta 
impreza na Ŝywo puszczona w Eurosporcie. Oczywiście promocja całej imprezy 
tydzień przed zawodami.  
 
Radny Mirosław Zdanowicz – Przewodniczący Komisji Sportu i Turystyki 
Cieszy mnie naprawdę tutaj to wyjście do gmin. Druga sprawa mnie cieszy bo 
nazwisko Pieszczek to wychowanek Gdańska i od tego się moŜe zacząć. Ludzie, 
kibice zawsze będą przychodzić, jeŜeli na motocrossie jechał Zdunek Maciek to 
wszyscy wiedzieli, Ŝe z Polski, Ŝe z Gdańska i ludzie przychodzą. 
 
Pan Robert Terlecki – Prezes Zarządu GKS WybrzeŜe Gdańsk 
Jeszcze 6 czerwca mamy kolejnego juniora który będzie startował w naszej 
druŜynie to jest Kosakowski. TeŜ olbrzymi talent naprawdę i moŜe być jeszcze 
ciekawszym zawodnikiem jak Pieszczek. Jest młodszy ale naprawdę widać, Ŝe 
potrafi jechać. W momencie kiedy kończy wiek 16 rok Ŝycia dopiero moŜe wjechać 
na tor na zawody. 
 
Radny Piotr Borawski – członek Komisji Sportu i Turystyki 
Dziękuję, Ŝe klub pojawił się na Komisji. Moje pytanie jest wokół budŜetu to znaczy 
na jakim poziomie jeŜeli chodzi o współpracę z miastem Gdańsk, na jaką część 
budŜetu mogą państwo liczyć. 
 
Pan Robert Terlecki – Prezes Zarządu GKS WybrzeŜe Gdańsk 
Łącznie to jest 30%.  
 
Radny Mirosław Zdanowicz – Przewodniczący Komisji Sportu i Turystyki 
To jest 4,5 miliona, tak?  
 
Pan Robert Terlecki – Prezes Zarządu GKS WybrzeŜe Gdańsk 
Tak około, wobec miasta chylę czoło, bardzo dziękujemy za wsparcie, za zaufanie. 
Gdyby nie miasto, dzisiaj byśmy ŜuŜla nie mieli tak naprawdę. My zaczęliśmy prace 
właściwie w styczniu, bo 6 grudnia to pierwszy tydzień Ŝyczenia składaliśmy 
świąteczne. KaŜdy mówił o biznesie, to pogadamy po Nowym Roku ale udało się. 
Cały czas prowadzimy rozmowy, są pewne rzeczy które wymagają czasu. 
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Radny Marek Bumblis  – Wiceprzewodniczący Komisji Sportu i Turystyki 
Jaka jest grupa docelowa gdańszczan. Na których moŜemy liczyć jako na 
potencjalnych kibiców ŜuŜla. 
 
Pan Tadeusz Zdunek -  Prezes Stowarzyszenia GKś WybrzeŜe 
15 tysięcy, łącznie na stadion mamy ograniczone jakby warunki. 
 
Radny Marek Bumblis  – Wiceprzewodniczący Komisji Sportu i Turystyki 
Rozumiem, pojemność stadionu to jedna rzecz, a grupa docelowa 
zainteresowanych rozwoju ŜuŜla w Gdańsku kibiców potencjalnie.  
 
Pan Tadeusz Zdunek -  Prezes Stowarzyszenia GKś WybrzeŜe 
To moŜe inaczej powiem. Na kaŜde informacje, które podajemy na stronie 
internetowej to będzie 100 tysięcy wejść. To jest grupa która się interesuje 
ŜuŜlem. Na stronę naszą  25 tysięcy ludzi przy kaŜdej informacji waŜniejszej. 25 
tysięcy wchodzi na stronę klubową, a 100 tysięcy wchodzi na informację w całej 
Polsce. MoŜna powiedzieć, Ŝe to jest ta grupa skomputeryzowana. 
 
Radny Marek Bumblis  – Wiceprzewodniczący Komisji Sportu i Turystyki 
Jeszcze mam takie pytanie juŜ z górnej półki. Czy waszym zdaniem imprezy 
najwyŜszego poziomu sportowego mogą zapełnić PGE Arenę przy potencjalnym 
zaadoptowaniu tego obiektu na wielkie imprezy ŜuŜlowe. 
 
Pan Robert Terlecki – Prezes Zarządu GKS WybrzeŜe Gdańsk 
Tak, to się dzieje.  
 
Pan Oskar Szmidt - Dyrektor ds. Sportowo-Organizacyjnych, GKS WybrzeŜe 
Gdańsk 
Ja pozwolę sobie w tym temacie powiedzieć nasze spojrzenie na organizacje 
imprezy na PGE Arenie jest teŜ troszeczkę inne od tego jak to się odbywa na 
stadionach duŜych ale stricte ŜuŜlowych. Zorganizowanie toru, jeŜeli okaŜe się, Ŝe 
jest w ogóle moŜliwe na PGE Arenie będzie to moŜliwe tylko w momencie kiedy 
zmieniona będzie murawa, ze względu na koszty Ŝeby nie zniszczyć tej murawy. W 
momencie wymiany murawy stadion z uŜytku dla piłkarzy jest wyłączony na kilka 
tygodni co chcielibyśmy wykorzystać organizując tak naprawdę tydzień z ŜuŜlem, 
przynajmniej tydzień z ŜuŜlem na stadionie. Czyli oprócz tego, Ŝe zorganizujemy 
Grand Prix to w ciągu kilku dni odstępu chcielibyśmy zorganizować jeden z meczy 
ligowych, czy teŜ jeszcze dodatkową imprezę tak aby na ten stadion przyszli ludzie 
nie tylko raz tylko Ŝeby przez kilka dni ten stadion Ŝył ŜuŜlem tak naprawdę. Tak Ŝe 
to jest troszeczkę inne spojrzenie.  
 
Radny Krzysztof Wiecki – członek Komisji Sportu i Turystyki 
Chciałem się dopytać o pamiątki klubowe.  
 
Pan Robert Terlecki – Prezes Zarządu GKS WybrzeŜe Gdańsk 
Rozwiązujemy z Maćkiem Polnym umowę ta która była związana z klubem i 
oddajemy w tym roku ton do firmy zewnętrznej za 12 tysięcy złotych, poniewaŜ w 
zeszłym roku ta kwota, nie chce wchodzić w szczegóły ale tych pieniędzy nie 
mieliśmy w klubie właściwie prawie Ŝadnej z tego tytułu. Natomiast w momencie 
kiedy będziemy mieli czas w czasie sezonu juŜ tego, będziemy się przygotowywali 
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do tego Ŝeby uruchomić, poprowadzić w stu procentach przez klub, specjalne 
kolekcje itd. Między innymi rowery które chcemy zrobić, to jest taki zaczątek. 
Chcemy zarabiać na czymś pieniądze ale to nie ma być taki chłam, Ŝe to kaŜdy 
moŜe kupić podrobić itd. To ma być zrobione naprawdę z gustem, ze smakiem i Ŝe 
ktoś kto chce wydać na to parę złotych to wie na co wydaje te pieniądze i wie, Ŝe 
tylko u nas moŜe to kupić. 
 
Radny Krzysztof Wiecki – członek Komisji Sportu i Turystyki 
Nie wiem jaka jest szansa porozumienia się z tak zwanymi osobami z Lechii w 
róŜnych miejscach Gdańska, czy jest w ogóle taka moŜliwość. Szczerze mówiąc ja 
pamiątki widzę tylko na Szadółkach. 
 
Pan Robert Terlecki – Prezes Zarządu GKS WybrzeŜe Gdańsk 
Z samym prezesem obecnym Lechii Gdańsk nie podjęliśmy takiego tematu ale tutaj 
koledzy współpracują i bardzo dziękuje za sugestię. MoŜe to jest teŜ element do 
wykorzystania właśnie Ŝeby, bo dla nich koszty są mniejsze. MoŜna to przemyśleć, 
poddaje to pod dyskusję.  
 
Pan Tadeusz Zdunek -  Prezes Stowarzyszenia GKś WybrzeŜe 
Chcemy stworzyć Klub Biznesu i tu jest bardzo duŜa rola władz miasta Gdańska i 
radnych Gdańska. 
 
Pan Robert Terlecki – Prezes Zarządu GKS WybrzeŜe Gdańsk 
Chciałbym dodać, Ŝe na 29 kwietnia to jest poniedziałek po meczu chcemy 
zorganizować juŜ pierwsze spotkanie. Ludzie którzy sponsorują ten sport, oni chcą 
mieć taki dostęp do tego sportu taki trochę od kuchni, a Ŝeby był od kuchni to 
trzeba się spotkać, gdzieś pogadać, coś omówić. 
 
Radny Mirosław Zdanowicz – Przewodniczący Komisji Sportu i Turystyki 
Dziękuje bardzo, bo o sportach motorowych moŜna opowiadać długo ale myślę, Ŝe 
po sezonie teŜ chyba dojdzie do takiego spotkania Ŝeby w jakiś sposób to 
podsumować. Dowiedzieć się co wam się udało, czego wam się nie udało zrobić, a 
na razie Ŝyczymy wam połamania kół.  
 
Pan Robert Terlecki – Prezes Zarządu GKS WybrzeŜe Gdańsk 
Ja dziękuję i Ŝyczę państwu wszystkim zdrowych i wesołych świąt. Zapraszamy na 
14 kwietnia na pierwsze zawody, bo przesunęliśmy ta kolejkę. 
 
 

PUNKT  - 6 
 
Spotkanie z przedstawicielami KS Olivia. 

-  Sprawa boiska w Oliwie 
-  4 edycja Turnieju Euronadzieje. 

 
Pan Adam Maksim – Kierownik Referatu Biura Prezydenta ds. Sportu 
Jeśli chodzi o sprawy boiska to tutaj ja mogę powiedzieć tylko tyle, Ŝe boisko 
jest na terenie Gdańskiego Ogrodu Zoologicznego i z tego co słyszałem to 
została przedłuŜona na kolejny rok umowa ale to słyszałem z prasy. 
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Radny Mirosław Zdanowicz – Przewodniczący Komisji Sportu i Turystyki 
Ale zamierzenia są troszkę inne, panie dyrektorze proszę o dwa słowa. 
 
Pan Marcin Dawidowski – Dyrektor Wydziału Programów Rozwojowych 
Urzędu Miejskiego W Gdańsku 
Szanowni państwo, moŜe zacznę od tej części która wiąŜe się z działaniami 
inwestycyjnymi. Tutaj wiele aspektów jest z działalnością. Natomiast ja bym 
się skupił jeśli chodzi o zakres Wydziału Programów Rozwojowych. 
Przygotowujemy i na chwilę obecną jesteśmy na etapie projektowym. Jest 
wyłoniony wykonawca, dokumentacji. Powinna być gotowa dokumentacja na 
boisko piłkarskie przy ulicy Meissnera. To jest boisko orientacyjnie vis a vis  
szkoły w Gdańsku na ulicy Meissnera. Ten projekt przewiduje budowę boiska z 
zapleczem, budowę parkingów. Jest to dokumentacja która została 
zamówiona na bazie wcześniejszych rozmów, ustaleń, między innymi jest KS 
Olivia. Boisko ma być ogólnodostępne. Z punktu widzenia inwestycyjnego 
sprawa wygląda w ten sposób, Ŝe do końca czerwca będziemy mieli 
dokumentację projektową. W związku z powyŜszym drugie półrocze spędzimy 
na wszystkich niezbędnych utrudnieniach w postaci pozwolenia na budowę 
włącznie. Między czasie równolegle od dłuŜszego juŜ czasu szukamy środków 
finansowych na realizację. Ta dokumentacja pokaŜe nam jak dokładny będzie 
mógł być kosztorys tego przedsięwzięcia.  
 
Radny Piotr Borawski – członek Komisji Sportu i Turystyki 
Jest pan w stanie moŜe określić mniej więcej jaki to moŜe być koszt. 
 
Pan Marcin Dawidowski – Dyrektor Wydziału Programów Rozwojowych 
Urzędu Miejskiego W Gdańsku 
Trudno to dokładnie sprecyzować, bo nie chciałbym teŜ tu trzymany za słowo, 
bo dopiero po dokumentacji będzie wiadomo. To jest gdzieś mniej więcej 
około 5 milionów złotych jeŜeli chodzi o boisko, zaplecze, parking. Tam jest 
kwestia specyfiki tego terenu ale w międzyczasie równolegle prowadzimy 
rozmowy pod kątem funduszy na realizację, bo to jest najwaŜniejsze. Wśród 
tych rozmów które prowadziliśmy były tez rozmowy z Urzędem 
Marszałkowskim i dostaliśmy takie potwierdzenie, Ŝe w czasie aktualizacji 
nowego programu takiego sportowego dla województwa Urząd Marszałkowski 
wpisze to boisko przy Meissnera do tego planu. W związku z powyŜszym 
będziemy mogli pozyskać wsparcie finansowe z Urzędu Marszałkowskiego. 
Dzisiaj nie wiadomo jaka to będzie wielkość wsparcia. Tak to wygląda z 
punktu widzenia inwestycji.  
 
Radny Mirosław Zdanowicz – Przewodniczący Komisji Sportu i Turystyki 
Dziękuję bardzo. Pan Dramowicz proszę. 
 
Pan Olaf Dramowicz – Prezes Zarządu Klubu Sportowego OLIVIA Gdańsk 
Dziękuję bardzo panu dyrektorowi i państwu za to, Ŝe jest zainteresowanie 
Klubem Olivia, bo przez pewien czas taką nadzieję straciłem. Co do Ogrodu 
Zoologicznego i do tego co tam się działo ostatnio, to nie mam tak dobrych 
wieści poniewaŜ otrzymałem pismo, ale doszliśmy do porozumienia z panem 
dyrektorem. Tutaj teŜ jestem wdzięczny władzom miasta Gdańska za tą 
inicjatywę. Więc nie wiem czy tak bezboleśnie przejdziemy z dnia na dzień 



 

15 
 

aczkolwiek na ten rok mamy komfort psychiczny i moŜemy dalej 
kontynuować. Co do obiektu przy Meissnera. Miałem przyjemność być na 
dwóch spotkaniach roboczych. Po trzech latach ciszy medialnej związanym z 
projektowaniem tego obiektu, to miejsce wybraliśmy wspólnie z Zarządem 
Klubu i teŜ wspólnie z władzami miasta oceniam jakość pozytywnie. Niestety 
w Oliwie takie są miejsca, na rozwój Klubu raczej nie będzie. Przynajmniej 
tak rozmawialiśmy z miejskimi radnymi dzielnicy, Ŝe w Oliwie tego miejsca 
nie znajdziemy. Klub chciałby się rozwijać. Tu pan dyrektor cały czas 
podkreśla, Ŝe to będzie obiekt ogólnodostępny. Wrócę do rozmów roboczych. 
My jednak stwierdziliśmy, Ŝe jakby klub się mógł rozwijać i mógł prowadzić 
profesjonalne szkolenie młodzieŜy, potrzebne są dwie płyty boiska. Tam takie 
miejsce teŜ jest. To było na tą chwilę. Jeśli środków nie ma to teŜ trudno o 
czymkolwiek rozmawiać, ale na jednej sztucznej płycie my sobie tam nie 
poradzimy. Więc zapisaliśmy to w umowę, przyjęliśmy w jakiejś tam 
perspektywie, Ŝe takie boisko moŜe powstać ale oczywiście my teŜ oczywiście 
byśmy szukali swoich środków. To są kwestie przyszłości. Na tą chwilę 
jesteśmy nadal na ulicy Kościerskiej. To jest przy Ogrodzie Zoologicznym w 
Oliwie. Tutaj liczę na kolejne spotkania. Będziemy omawiać dalsze 
propozycję. Jestem pełen nadziei. 
 
Radny Mirosław Zdanowicz – Przewodniczący Komisji Sportu i Turystyki 
Czy są jakieś pytania. 
 
Radny Piotr Borawski - członek Komisji Sportu i Turystyki 
Ja bym chciał Ŝebyśmy teŜ nie tylko w stronę boiska. Moje pytanie będzie, to 
znaczy ten klub ma konkretne osiągnięcia, ma konkretną ilość wychowanków, 
szkoli dzieciaki z całego Gdańska, z całego Trójmiasta. To jest coś co 
powstało prosto z zaangaŜowania pewnych osób i myślę, Ŝe tutaj musimy na 
takie inicjatywy chuchać i dmuchać, bo w naszym mieście nie ma ich duŜo a 
klub nie tylko prowadzi działalność taką zasadniczą związaną z KS Olivia ale 
takŜe rozwija później Euronadzieje. Myślę, Ŝe o tym teŜ porozmawiamy, bo to 
jest juŜ IV edycja i kaŜda kolejna jest coraz większa i coraz większa. Do tego 
dąŜy moje pytanie. Jak wygląda w tej chwili sytuacja klubu jeŜeli chodzi o 
szkolenia, jakie są największe osiągnięcia jeŜeli chodzi o nazwiska, bo to teŜ 
ostatnio było głośno.  
 
Pan Olaf Dramowicz – Prezes Zarządu Klubu Sportowego OLIVIA Gdańsk 
JeŜeli chodzi o statystyki. W naszym klubie obecnie są trzy grupy 
młodzieŜowe. To się zmniejsza ale niestety my nie mamy moŜliwości na tą 
chwilę Ŝeby powiększyć tą liczbę. Nie ma takiej opcji, nie ma takich szans, 
poniewaŜ nie dysponujemy obiektem który moŜe przyciągać młodzieŜ. To teŜ 
trzeba sobie jasno zdać sprawę i nie ma środków na to Ŝeby go pielęgnować i 
dopieszczać. Więc teraz mamy 80 chłopców w wieku, to jest 99 rocznik. To 
jest grupa najstarsza. Najmłodszy obecnie to jest 2006. Jeśli otrzymamy nowy 
obiekt będziemy starać się Ŝeby było 11 grup młodzieŜowych. Więc obłoŜenie 
będzie bardzo mocne tego obiektu. Co do wychowanków. Ostatnio głośno było 
o wychowanku Olivi Gdańsk. On w naszym klubie zaczynał karierę. Teraz 
zainteresowanie tym chłopakiem wykazały między innymi Borussia Dortmund. 
Jest obecnie przy Lechii Gdańsk. Lech Poznań zaprosił na testy dwóch 
zawodników teŜ młodszych i w tej chwili są testowani ale wolałbym Ŝeby byli 
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w Lechii ale zgłosił się po nich Lech Poznań więc nawet nie mogłem dopuścić 
do tego. MoŜna powiedzieć Ŝe tak, to jest hobbystyczne i to jest piękna pasja 
ale z tej pięknej pasji wychodzi teŜ coś czego się nie spodziewałem na 
początku. Tam do naszego klubu przychodzi bardzo ciekawa młodzieŜ, bardzo 
zdolna. Cieszę się, Ŝe jest zainteresowanie Lechii, Arki, czy Legia Warszawa, 
czy Lech Poznań. Mnie to cieszy ale ja cały czas mówię: to nie jest zawodowy 
klub. To jest pasja i hobby. Ja nie traktuję tego w kategoriach, Ŝe 
postanowiłem sobie produkować piłkarzy i zarabiać na tym. To nie jest moją 
ideą. Cieszę się, Ŝe dostrzegają to ludzie jak Piotrek, jak pozostali panowie. 
Bardzo jestem wdzięczny tutaj panu dyrektorowi Paszkowskiemu. Dziękuję za 
te piękne słowa, bo miło słyszeć, Ŝe taka ocena jest klubu. Z tego się cieszę, 
Ŝe ludzie o tym mówią, bo jakby nie mówili to znaczy, Ŝe szkoda czasu na to 
wszystko. 
 
Radny Mirosław Zdanowicz – Przewodniczący Komisji Sportu i Turystyki 
Czy na temat tej IV edycji mógłby pan coś powiedzieć.  
 
Pan Olaf Dramowicz – Prezes Zarządu Klubu Sportowego OLIVIA Gdańsk 
To juŜ z większym uśmiechem na ustach i tutaj przede wszystkim dziękuje 
wszystkim za to, Ŝe wszyscy byli zaangaŜowani jak widzę w ten turniej. Nie 
ma dzisiaj prezentacji poniewaŜ ona dopiero powstaje i jeśli będzie taka 
zgoda pana przewodniczącego i pozostałych osób Komisji to chętnie w maju 
przyjadę z prezentacją. Moim zdaniem skończyła się duŜym sukcesem. 16 
naprawdę mocnych druŜyn europejskich. Ze Skandynawii, Rosji, Białorusi, 
Ukrainy, Czech, Słowacji, Niemiec, Szwecji, Finlandii. UwaŜam, Ŝe taki 
prestiŜowy turniej warto robić. On juŜ nabrał charakteru europejskiego. O 
nim się mówi w Europie i jest w rankingach europejskich. Dlatego ja w tym 
roku juŜ nie muszę się mocno starać, same się druŜyny do mnie zgłaszają. 
Tylko cały czas podtrzymujemy idee która była, 16 druŜyn z bardzo wysokim 
poziomie sportowym. Wśród tych 16 druŜyn 4 polskie. W kaŜdym razie w maju 
gdybym przygotował tą prezentację. One są w trakcie przygotowywania. TeŜ 
dziękuję miastu, dziękuję panu Adamowi Maksimowi dlatego, Ŝe w tym roku 
udało nam się pozyskać grand. W zeszłym roku nie zdarzyliśmy a w tym roku 
udało nam się uzyskać grand, dziękuję Komisji. To jest jakiś tam procent 
budŜetu ale jestem bardzo wdzięczny i dziękuję za to, Ŝe zostałem wzięty 
pod uwagę. Bardzo mi miło, dziękuję. 
 
Radny Mirosław Zdanowicz – Przewodniczący Komisji Sportu i Turystyki 
Proszę zawsze liczyć na pomoc Komisji. Nie wiem na ile ona będzie skuteczna 
ale zawsze proszę pamiętać. Dziękuję bardzo.  
 
Pan Olaf Dramowicz – Prezes Zarządu Klubu Sportowego OLIVIA Gdańsk 
Będę pamiętał ale oczywiście jak mi się uda to wolę sam ale jak nie będę 
mógł przeŜyć to wtedy będę prosił o wsparcie. 
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PUNKT  - 7 

 
Sprawy wniesione, wolne wnioski, korespondencja. 
 
Radny Mirosław Zdanowicz – Przewodniczący Komisji Sportu i Turystyki 
Wpłynęła informacja Gdańskiej Rady Sportu na temat  wyników współzawodnictwa 
sportowego dzieci i młodzieŜy w 2012 roku. - stanowi załącznik nr 4  do 
protokołu. 
 
 
 
PoniewaŜ nie było więcej spraw wniesionych i wolnych wniosków Przewodniczący 
podziękował wszystkim obecnym za uczestnictwo. 
 
Na tym posiedzenie zakończono – godz. 17.30 
 

                                              Przewodniczący 

                                                  Komisji Sportu i Turystyki RMG 

                                

                                                            Mirosław Zdanowicz 

 
Protokół sporządziła: 
 
 
Anna Jabłońska 
 


